
PRŮŠVIH! Čeští poslanci si Česko zaměnili za
cestovku, lítají všude po světě za naše peníze.
Velké prachy v čudu
- CZ24 News | 24. dubna 2023

ČESKO: Zatímco běžní lidé jsou v současné době nuceni velmi citelně šetřit, a to jak z
vlastní vůle, aby udrželi svůj domácí rozpočet v kondici, tak kvůli tomu, že stát chystá
kroky, kterými jim část financí sebere, ať už jde o zvýšení daní nebo třeba zrušení
příspěvku na stavební spoření, samotní poslanci rozhodně nejdou příkladem.

Oblíbená kratochvíle
Nejenže si v této složité době nezmrazili platy a naopak kasírují o poznání více. Navíc v poslanecké
kantýně hodují za nesmyslně nízké ceny, o kterých si běžný člověk může nechat jenom zdát. A teď
navíc vyšlo najevo, že ani Poslanecká sněmovna jako celek vůbec nešetří, ačkoliv se k tomu její
předsedkyně Pekarová Adamová na začátku svého mandátu zavázala.

Jak upozornil server Kverulant, nebyl dodržen slib o dosažení 40 milionů v rámci úsporných
opatřeních. Naopak Sněmovna utratila dokonce o celých 141 milionů korun za rok více. To už je
pořádná částka, která si žádá své vysvětlení.

Velkou část podle autora analýzy tvoří nejrůznější zahraniční cesty poslanců, které jdou obvykle do
stovek tisíc až milionů korun, v závislosti na tom, kolik lidí se cesty účastní a jak je daleko. Že ale
nejde o levné cestování, dokládá březnová cesta dvojice poslanců do Indonésie, která přišla daňové
poplatníky na 317 tisíc korun. Není přitom jasné, co tam dělali, k dispozici není žádná zpráva o této
cestě. Takových případů je přitom více.
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Pořádky se nezměnily
Divoké cestování poslanců bylo problémem už dříve. Málokdy jejich zahraniční výjezdy přinesly
nějakou výhodu. Zdálo se přitom, že nové vedení Sněmovny by mohlo konečně přinést pořádek a
podobným praktikám zamezit.

Jak se ale ukazuje, neděje se tak. Sněmovna se nicméně proti analýze ohradila a uvádí, že není
pravdivá. Podle ní byl rozpočet skutečně snížen. Pravděpodobně ale bude záležet na úhlu pohledu a
na tom, jaké prostředky kdo přesně zohledňuje.
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